

Banking 2.0 auf 20 qm.

Banking 2.0 in 20 square metres.





CLIENT
Postbank AG

PROJECT
24/7 Banking

SERVICES
Interior Design
Lighting Design
Project Coordination
Project Realisation

AUFGABE: Entwicklung einer SB-Filiale mit 24-Stunden-Betrieb. Alle wichtigen Bankleistungen auf maximal 20 qm.

LÖSUNG: die neue Generation Bank – dreiform entwickelt die Corporate Architecture der Finanzcenter weiter und sorgt durch eine klare, farbige Gestaltung und variable Lichtstimmung für hohe Aufenthaltsqualität. Die energieeffiziente Licht- und Medienbespielung der Filiale reagiert individuell auf den Besucher. Die Systeme können dem jeweiligen Filial-Grundriss entsprechend konfiguriert werden.

Derzeit sind fünf Piloten bundesweit im Einsatz.

TASK: Development of a self-service branch for 24-hour operation. All important banking services in no more than 20 square metres.

SOLUTION: the next generation bank – dreiform takes the development of the corporate architecture of the financial centre another step further, using clear, colourful design and variable lighting to create a welcoming atmosphere. The energy-efficient lighting and media displays within the branch react to the individual visitor. The systems can be configured to suit the floor plan of each individual branch.

There are currently five pilot versions in use across Germany.